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دیدار ما باشد
مجتبــی سرآســیایی، مربــی تیم 
فوتبــال مــس رفســنجان درباره 
شــرایط تیمــش بــرای آغــاز لیگ 
برتر می گوید: »شروع یک حس 
و اتفــاق خــوب بــرای لیــگ مــا 
است. شروع تب و تاب فوتبالی، 
اتفاقــات پرهیجانــی را بــه دنبال 
دارد که همه ما منتظرش بودیم 
و ان شــاءالله بتوانیــم دل مــردم 
کشــورمان بویــژه مــردم خــوب 
رفســنجان را شــاد کنیــم. پیــش 
فصــل خیلــی خوبــی داشــتیم 
و بــا یــک برنامه ریــزی خیلــی 
خــوب زیرنظــر ســاکت الهامــی و 
همراهــی خــوب باشــگاه مــس 
رفســنجان کــه بایــد بــه خاطــر 
ایجــاد این شــرایط خوب تشــکر 
کنــم. یــک اردو در سرچشــمه و 
یــک اردو در رفســنجان برگــزار 
کــرده و بازی هــای تدارکاتــی و 
تمرینــات خیلی خوبــی در پیش 
فصل داشــتیم. بــا وجود جدایی 
ز بازیکنــان،  تعــداد زیــادی ا
بازیکنانــی کــه بایــد می گرفتیــم 
بــه ما اضافه شــدند و تیم خوبی 
تشــکیل شــده اســت. حــس 
خیلی خوبی در مس رفســنجان 
اســت و منتظــر اتفاقــات خیلــی 
خوبــی بــرای ایــن تیــم در ســال 
پیــش رو هســتیم. دربــاره بــازی 
بــا اول هــم بایــد بگویم اســتارت 
لیــگ خیلی برای ما مهم اســت. 
کامــل می دانیــم بچه  هــا بــه این 
قضیــه واقــف هســتند و تمرکــز 
خوبــی دارنــد. بــا تیــم خــوب 
هــوادار کــه از لحــاظ مالکیتــی 
جــزو معــدود تیم   های خصوصی 
ایــران اســت، بــازی می کنیــم و 
بایــد از بزرگوارانــی کــه مدیریــت 
ایــن مجموعــه خــوب را برعهــده 
دارنــد نیــز تقدیر و تشــکر کرد.« 
او دربــاره رویارویی با هوادار این 
طــور می گویــد: »هــوادار ســال 
گذشــته قــواره خوبــی داشــت 
و امســال هــم بازیکنــان خیلــی 
خوبی به این تیم اضافه شــدند. 
بــازی بســیار ســختی را پیــش رو 
داریــم و 2 تیــم هــم انگیزه هــای 
زیــادی برای این مســابقه دارند. 
تمــام تمرکــز مــا کســب حداکثر 
امتیاز اســت. برداشت و تحلیل 
مــا برای بازی اول کامل نیســت. 
نسبت به تفکرات قبلی محمود 
فکــری، بازیکنانی که در این تیم 
حضــور دارند و نوع بــازی اش در 
ســال های گذشــته ایــن تحلیــل 
نسبی اســت و امیدوارم بتوانیم 
شــرایط خوبــی در ایــن مســابقه 
پیش بینــی   . شــیم با شــته  ا د
می کنیــم با یک بازی جســورانه، 
شــجاع و در مــدار تمرکــز کامــل 
بتوانیــم ســه امتیــاز را بگیریــم. 
امسال مس رفسنجان متفاوت، 
مــدرن، بــاکلاس و باشــخصیتی 
در لیــگ برتــر شــاهد خواهیــد 
بــود.« مربــی مــس رفســنجان 
در خصــوص تقابــل با تیم ســال 
گذشــته ســاکت الهامــی، ایــن 
طــور می گویــد: »این بازی شــاید 
ســخت ترین دیــدار مــا باشــد 
زیــرا تحلیــل مناســبی از هــوادار 
نداریــم. ضمــن اینکــه همیشــه 
مربیــان در مقابل تیم های قبلی 
خــود انگیــزه دارنــد و ایــن امــر 

انکارنشــدنی اســت.«
 

زمان قرعه کشی 
لیگ یک اعلام شد

ت  بقا مســا قرعه کشــی  ن  زمــا
ل  و ا ســته  د لیــگ  ل  تبــا فو
فصــل  ر  کشــو ی  ه ها شــگا با
۱۴۰2 اعــلام شــد. مراســم  -۰۳
قرعه کشــی لیگ یک باشگاه های 
ن  یــرا مد ر  حضــو بــا  ر  کشــو
فدراســیون فوتبــال، ســازمان 
لیــگ و نماینــدگان باشــگاه ها روز 
دوشــنبه 2۳ مــرداد مــاه ۱۴۰2 در 
مرکز ملی فوتبال برگزار می شــود. 
۱5:۳۰ در  یــن ســاعت  مدعو
ســالن حاضر می شــوند و مراســم 
قرعه کشــی از ســاعت ۱6 آغــاز 

خواهــد شــد.

 zمصاحبه وخبر

مربی هوادار

الهامی بازیکنان ما را می شناسد

غلامرضــا دلگــرم مربی هوادار دربــاره بازی تیمش مقابل مس رفســنجان 
می گویــد: »عــلاوه بــر حقیقــی،  کلانتــری و اســلامی،  بازیکنــان فصــل قبــل 
هــوادار هــم کــه بــا آقــای الهامــی کار کردنــد از ایشــان شــناخت دارنــد و 
می توانــد عامــل موفقیــت یــا تهدیــد بــرای ما باشــد چــون آقــای الهامی هم 
بــه بازیکنــان اشــراف کامــل دارد. مــا بایــد از این موضــوع به نفــع خودمان 

بهره بــرداری کنیــم.«

باشگاه تراکتور

بازشدن پنجره نقل و انتقالاتی

باشگاه تراکتور با انتشار تصویری از نامه فیفا بازگشایی پنجره نقل وانتقالاتی 
ایــن باشــگاه را اعــلام کــرد و نوشــت: »مطابــق اعلام قبلــی،  تمامــی بازیکنان 
می تواننــد تراکتــور را در دیــدار مقابل ســپاهان همراهی کننــد.« این در حالی 
است که شاگردان خمس از ساعت 19 روز پنجشنبه 19 مرداد ماه در ورزشگاه 
نقــش جهــان میهمان ســپاهان هســتند و حضــور بازیکنان جدیدالــورود این 

تیم با اعلام ســازمان لیگ با مشــکل مواجه شــده بود.

بهنام ابوالقاسم پور

تعلیق محرومیت 72 روزه

چنــد وقــت پیــش بود که ابوالقاســم پور از حضــور در اســتادیوم ها محروم 
شــد. چند روز پیش اطلاعیه جدیدی از ســوی ســازمان لیگ منتشــر شد و 
تأکیدش بر آن بود که 72 روز دیگر از محرومیت مهاجم اسبق پرسپولیس 
باقــی مانــده اســت اما با شــکایت ایــن چهره به کمیته اســتیناف،  حالا این 
کمیته رأی صادر شده علیه ابوالقاسم پور را شکسته و 72 روز محرومیت 

باقــی مانده او به حالت معلق درآمده اســت. 

روزهــای گذشــته گــزارش مفصلــی در 
خصوص ســپاهان و اینکه طی ســال های 
اخیــر ایــن تیــم نــاکام بــزرگ لیــگ برتــر 
فوتبــال کشــورمان بــود، نوشــتیم و در آن 
گزارش اشــاره کردیم که در طول ۱۰ ســال 
اخیــر، ســپاهان معمــولاً در همــه امــور 
باشــگاه داری ســرآمد بــوده و توانســته 
بهتریــن شــرایط را برای تیمــش مهیا کند. 
حتــی از دیــد انتقــادی هم بــه این موضوع 
نــگاه نکردیم و عملکرد باشــگاه ســپاهان 
و مدیرانــش را در نحــوه مدیریــت تیــم 
ســتودیم. امــا واقعیتــی را نیز بیــان کردیم 
کــه در طــول همــه ایــن ســال ها ســپاهان 
در ناکامی هــا، فقــط دســت بــه تغییــرات 
روی نیمکــت و بازیکنــان زده اســت و در 

حقیقــت هزینــه ای کــه بــرای ســپاهان در 
طول ســال های گذشــته شــده است هیچ 
تناســبی بــا موفقیت هایــش نــدارد. در آن 
گــزارش حتــی فرصــت اینکــه اشــاره کنیم 
نــه تنهــا ســپاهان، بلکــه اکثــر تیم هــای 
حاضــر در لیــگ برتــر، خــط قرمــزی روی 
اســتعدادیابی کشــیده اند و متأســفانه 
هزینه هــای زیــاد بــرای جذب ســتاره ها در 
بعضــی تیم هــا از جملــه ســپاهان، اجــازه 
خودنمایی به استعداد نمی دهد و پرورش 
اســتعدادها به کلی به فراموشــی ســپرده 
شده است. نوشتیم که حالا در این فصل 
با شــرایط ایده آلی که برای ســپاهان آماده 
شــده اســت، در صورت ناکامی نوبتی هم 
که باشد نوبت تغییرات مدیریتی اساسی 
در ســپاهان اســت تــا ایــن تیــم بتواند این 
دوره ناکامــی را بــا مدیــران جدیــد و هزینه 
کمتــر پشــت ســربگذارد. ایــن یــادآوری از 
ایــن جهــت بــود کــه بدانیم طی ســال های 

گذشــته سپاهان ناکام بوده و مدیران این 
تیم متهمان اصلی هستند که همیشه در 
ســایه قــرار گرفته انــد. حــالا با این شــرایط 
صحبت های عجیبی از محمدرضا ساکت 
مدیرعامــل ایــن تیم می شــنویم. او درباره 
قوانین فدراســیون فوتبــال می گوید: »اگر 
به عنــوان آخرین باشــگاه بودجه خودمان 
را اعلام کردیم به این دلیل اســت که ســر 
تــا پــای قوانیــن فعلی اشــتباه اســت و این 
اشــتباهات را به صــورت مکتوب به آقایان 
اعلام کردیم. خواستیم بگوییم باشگاهی 
نیســتیم که چشــم و گوش بســته قرارداد 
امضــا  کنیــم و بــا مقــررات امســال اتمــام 
حجت مــان را اعــلام کردیم. قوانین جدید 
چه در بخش مالی و چه مقررات سی گانه 
ایــرادات زیــادی دارد و دقت نظــر لازم در 
آن صورت نگرفته اســت.« قبل از هر چیز 
بایــد آقای ســاکت توجه داشــته باشــد که 
ســپاهان تافتــه جدابافتــه ای نیســت کــه 

دیرتر از همه پاسخ فدراسیون را بدهد و یا 
معتقد باشد مقررات و قوانین فدراسیون 
فوتبــال ایــرادات زیــادی دارد، هــر چیــزی 
کــه هســت بــرای همــه باشــگاه ها بــوده و 
نمی توان گفت به ضرر یک تیم یا باشگاه 
اســت. امــا نکتــه اصلــی ایــن اســت کــه با 
نگاهی به سوابق آقای ساکت ایشان هیچ 
وقت خارج از گود نبوده که اینگونه همه را 
به باد انتقاد بگیرد و تصورکند که سپاهان 
نبایــد قوانیــن فدراســیون را رعایت نماید. 
آقای ســاکت نه تنها ســال ها در ســپاهان 
نــاکام مدیریــت کــرده اســت، بلکــه در 
دوره هــای مختلف رئیس کمیته بازاریابی 
ســازمان لیگ، مدیر تیم های ملی فوتبال 
کشــورمان و... بــوده و آیــا همان موقع هم 
ایــن حرف هــا و انتقادهــا را می کــرد. اصــلاً 
چه اتفاقی افتاده که مدیرعامل ســپاهان 
اینگونــه قوانیــن و مقــررات فدراســیون 
فوتبــال را زیــر ســؤال می برد. نکتــه اصلی 

ایــن اســت کــه متأســفانه مدیرانــی کــه 
ســال ها، فقــط مدیــران هزینــه بوده انــد 
و نــه تنهــا بــه انــدازه هزینه هــا، برداشــتی 
نداشــته اند، بلکــه شــاید حــالا بــا مقررات 
و قوانیــن فدراســیون فوتبــال، دســت آنها 
بســته شــده اســت و این به مذاق مدیران 
خــوش نیامــده اســت. بــه نظــر می رســد 
موفقیت هــای نصفــه و نیمــه ســپاهان در 
ســایه همیــن هزینه هــا بــه دســت آمده و 
مدیرانــی کــه ســال ها بــا عناویــن مختلف 
در این تیم مســئولیت داشته اند، سهمی 
غیــر از هزینــه نداشــته اند. بــه هــر حــال 
ســپاهان امــروز در اولیــن بــازی بایــد بــه 
مصــاف تراکتــور بــرود، بــرای ایــن تیــم 
و هوادارانــش آرزوی موفقیــت داریــم، 
امــا منحــرف کــردن ذهــن هــواداران از 
ناکامی هــا، اتفــاق خوبــی نیســت و نبایــد 
تصــور شــود ســپاهان می توانــد از قوانیــن 

و مقــررات مســتثنی شــود.

سپاهان تافته جدابافته نیست

مدیران هزینه و دائمی

 zنگاه

 مدیرانی که سال ها 
فقط مدیران هزینه 

بوده اند و نه تنها 
به اندازه هزینه ها، 

برداشتی نداشته اند، 
بلکه شاید حالا با 

مقررات و قوانین 
فدراسیون فوتبال 

دست آنها بسته 
شده است و این به 

مذاق مدیران خوش 
نیامده است

علــی علیــزاده کــه ســابقه بــازی در 
اســتقلال و پرســپولیس و تراکتور را در 
کارنامــه دارد و ســال گذشــته به عنوان 
قائم مقام در باشــگاه مس رفســنجان 
فعالیــت می کــرد در خصــوص شــرایط 
فصــل جدید فوتبــال ایــران و تغییراتی 
کــه در آن اتفــاق افتــاده بــا نگرانــی 
صحبت هایــش را آغــاز می کند: »اجازه 
بدهید از بالا شــروع کنیم. فدراســیون 
با مشــکلات زیادی دســت و پنجه نرم 
می کنــد. آنهــا باید در مــورد ورود بانوان 
بــه عنــوان اولیــن کار زیرســاخت ها را 
درســت کننــد زیــرا بســیار از ایــن بابت 
تحــت فشــار هســتند. اینکــه امســال 
نســبت به ســال گذشــته فصل بســیار 
پر فراز و نشــیبی اســت روشــن اســت. 

پرســپولیس بایــد بــازی اولــش را بدون 
تماشــاگر برگــزار کنــد. پنجــره تراکتــور 
بســته است و هزار مشکل دیگر وجود 
دارد کــه در ایــن مصاحبــه نمی گنجــد. 
بایــد بیشــتر مدیریــت کننــد و فکــر 
می کنــم ایــن اتفــاق بیفتــد. اگــر ایــن 
کار را انجــام ندهنــد در طــول فصــل بــه 
مشکلات زیادی برمی خوریم و فوتبال 
ملــی مــا به مشــکل برمی خــورد.« او در 
مورد کم شــدن ســهمیه ها و مشکلات 
دیگــر اینطــور می گویــد: »متأســفانه 
ایــن اتفــاق افتــاده اســت و ســهمیه ها 
کــم شــده و کاری نمی تــوان کــرد. اگــر 
ســختگیرانه عمــل می کردنــد اکثــر 
تیم هــا مجــوز حرفــه ای داشــتند. چــرا 
بایــد زور بــالای ســر مــا باشــد؟ گل گهــر 

کــه تیــم هم اســتانی مــن اســت مجــوز 
گرفتــه و باعــث افتخار اســت. باشــگاه 
مــا یعنــی مس رفســنجان هم داشــت 
مجــوز می گرفــت کــه متأســفانه ایــن 
موضوع در لحظه آخر کنســل شــد. اگر 
در ســال های پیــش مجــوز می گرفتنــد 
ایــن اتفاق هــا نمی افتــاد. پنجــره نقل و 
انتقالات اســتقلال بســته شــده و عدم 
ثبــات مــا در مدیریــت و مربــی باعــث 
بــه وجــود آمــدن آشــفتگی هایی شــده 
اســت.« او در پاســخ بــه ایــن ســؤال که 
چــرا بعــد از اســتعفا از مس رفســنجان 
دیگر مسئولیتی قبول نکرده می گوید: 
»تا نیم فصل اســتراحت می کنم. چهار 
سال بسیار سخت داشتم. خدا را شکر 
ســال گذشــته بــا مــس مقــام پنجــم را 

کســب کردیم و ســال اول هشــتم و در 
ســال دوم ششــم شــدیم. امیدوارم در 
نیــم فصــل دوم ســال جدیــد بتوانم در 
خدمت ورزش باشم.« علیزاده در مورد 
حضــور خارجی هــا به ویــژه عراقی ها در 
لیــگ می گویــد: »حضــور خارجی هــا را 
در لیــگ خوب نمی بینــم. ضمن اینکه 
نبایــد از یک کشــور ۱۰ بازیکن بیاوریم. 
در باشــگاه مــس رفســنجان یکــی از 
عراقی هــا گفتــه اســت شــرایط زندگــی 
در اینجــا ســخت اســت و می خواهــد 
یکطرفــه فســخ کنــد. مــا می توانیــم از 
کشــورهای دیگــر هم بازیکــن بگیریم. 
درســت اســت کــه عــراق بازیکنــان 
خوبــی دارد ولــی ما از آنها بســیار جلوتر 

هســتیم.«

حضور خارجی ها در لیگ را خوب نمی بینم

علیزاده: با این وضعیت فوتبال ملی به مشکل می خورد

 zنقل قول
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